
Reactie SMO raad Brunssum Beleidskader Jeugd 2024-2028

Het beleidskader Jeugd 2024-2028 bevat wat ons betreft vele goede intenties en
voornemens over samenwerking en aanpak waar je niet tegen kan zijn.
Dit leidt welhaast vanzelfsprekend tot de vraag hoe dit in de praktijk gestalte krijgt.
Uitspraken als:
“we gaan het gesprek aan met een open houding”
“we staan naast de jeugdige en de ouders”
“we hebben een luisterende houding”
wekken de indruk dat de algemene basisvaardigheden in de hulpverlening opnieuw ontdekt
zijn en gepraktiseerd gaan worden.
Er zijn vele vragen die betrekking hebben op het locaal gemeentelijk niveau zoals
bijvoorbeeld:
Hoe monitort de gemeente de kracht van de “civil society” rondom de hulpvragende jongere
om in te schatten of een professioneel hulpaanbod nodig is.
Hoe is de samenwerking met het onderwijs concreet?
Welke schoolarrangementen en doelgroeparrangementen zijn er?
Welke kpi`s zijn er afgesproken met zorgaanbieders?
Zijn er laagdrempelige lokale teams en wie zitten daarin?
In bijlage 2 staan de te verwachten resultaten van de "normaliserende"aanpak genoemd.
Hier is kennelijk een dashboard voor ontwikkeld.
Is hier ook een 0-meting verricht?
Er wordt gesproken over de participatie van de jeugdige en de ouders bij de verdere
ontwikkeling van het beleid.
Hoe gaat dit vorm krijgen?
Kortom:
Uitgangspunten en intenties akkoord.
Veel vragen bij de uitvoeringspraktijk?
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